



## Turun yliopiston saksan kielen opiskelijoiden ainejärjestö GERMANICA RY:n HALLITUKSEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA

### Kokous S4/2020

**Aika:** 28.8.2020 kello 18

**Paikka:** Discord (etäkokous)

**Läsnä:** Aatu Husa (puheenjohtaja), Oona Turkki (sihteeri), Henna Garrandt, Jaantje Müller, Anssi Arola

#### 1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 18.06

#### 2. Laillisuuden ja päätösvaltaisuuden toteaminen

Puheenjohtaja totesi kokouksen lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

#### 3. Esityslistan hyväksyminen asialistaksi

Lisätään kohtaan talous: Heinäkuun pankin palvelumaksut.

#### 4. Hyväksyttävät pöytäkirjat

Hallituksen kokouksen S3/2020 pöytäkirja hyväksyttiin muutoksitta.

#### 5. Hallituksen kuulumiset

Hallitukselle kuuluu hyvää, uudet piltit oli kivoja.

#### 6. Posti ja ilmoitusasiat

- Postia? Ei.
- Kevään puuttuvat pöytäkirjat? Aatu selvittelyt TYY:n kanssa asiaa. TYY vastasi, että pöytäkirjat voidaan kirjoittaa uusiksi, mikäli on muistissa, mitä on puhuttu ja päätetty. Mikäli menneitä päätöksiä pitää vahvistaa, voidaan se tehdä tulevissa kokouksissa.

#### 7. Talous

- Merkkituloja? Ei
- Jäsentuloja? 15e
- Laulukirjatuloja? Ei
- Toimistotarvikemenoja? Ei
- Rahankeruu? Myydään merkkejä esim. Facebookin merkkitoreilla.
- Pankin heinäkuun palvelumaksut 12,50e

#### 8. Kopo

-

#### 9. Sopo

- Pilttipiknik? Piknik järjestetään tiistaina 8.9. klo 18 Arcanumin takana olevalla nurmialueella. Aatu ilmoittaa asiasta TYY:lle annettujen ohjeiden mukaisesti. Tuutorit toimivat

tapahtuman hygieniavastaavina.

#### **10. Menneet tapahtumat**

- Hallitusesittäytyminen 27.8.? Oli onnistunut tapahtuma, piltit pääsivät tapaamaan hallituslaisia ja kuulemaan Germanican toiminnasta.

#### **11. Tulevat tapahtumat**

- Avajaiskarnevaalit 4.9. klo 12–18? Edelleen ollaan menossa, koska tapahtumaa ei ole peruttu. Ei voida tarjota ruokaa hygieniasyistä. Ainakin Oona T ja Henna ovat menossa. Kysellään myös Viliä ja Oona L:ää paikalle. Sovitaan vuorot myöhemmin hallituksen WhatsApp-ryhmässä.

#### **12. Kirja- ja merkkiasiat**

- Ei.

#### **13. Jäsenasiat**

- Uusia jäseniä? On, hyväksytään Leni Sälö jäseneksi 7 vuodeksi.

#### **14. Kahvihuoneasiat**

Ei.

#### **15. Tiedotusasiat**

- Nettisivut päivittyivät uusilla osioilla. Alamme myös lisätä pöytäkirjoja nettisivuille jäsenistön toiveesta.

#### **16. META**

#### **17. Seuraava kokous**

Seuraava kokous pidetään keskiviikkona 2.9. klo 18 Discordissa

#### **18. Kokouksen päättäminen**

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.02

---

Puheenjohtaja

---

Sihteeri